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Název  13. zasedání finančního výboru 

Datum konání 30.1.2017 

Místo konání Zasedací místnost MÚ Šlapanice 

Přítomni 

ing. Petr Horák, Mgr. Alexandra Peschlová , Dagmar Heinzová, 
ing. Eva Míčová , ing. Ivo Kouřil ,  ing. Gabriela Riegerová,  
RNDr. Stanislav Matýšek  , ing. Jana Skácelová   
  
Hosté: ing. Anna Havlíčková , ing. Pavel Zmeškal 

Omluven Libor Charvát  ,  ing. Miroslav Staněk ,  Alena Maršálková 

Program Viz. níže 
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Program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Pravidla dotací na rok 2017 

3. Dohody o provedení práce 

4. Diskuze členů FV - různé 

5. Závěr 

 
Průběh jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Jednání zahájila v 18:05 hod. A. Peschlová pověřená předsedou výboru vést schůzi. 

Přivítala hosty a přítomné členy FV (8 členů) -  FV je usnášeníschopný. 

Zapisovatelem byla navržena A. Peschlová, ověřovatelkou paní D. Heinzová. 

         Hlasování:  8 pro  -  0 proti -  0 zdržel se 

Návrh schválen 

2.   Pravidla dotací na rok 2017 

 Ing. Zmeškal prezentoval nová pravidla pro rozdělování dotací organizacím v rámci 

města Šlapanice. Prezentovány byly nové dotační programy: jeden pro poskytování 

podpory sportovních aktivit a druhý Dotační program pro oblast kultury. Pro 

individuální žádosti byla také představena pravidla a jejich hodnocení. Všechny tyto 

materiály včetně žádostí připravila pracovní skupina složená ze zástupců FV, komisí 

a úředníků. 

Návrh usnesení: 

Výbor schvaluje nová pravidla pro  rozdělování dotací  

         Hlasování:  8 pro  -  0 proti -  0 zdržel se 

   Návrh schválen 

    3.   Dohody o provedení práce 

        

Byly podepsány dohody o provedení práce za přidělené odměny členům FV. 
 

      
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vyhotovil 

Podpis 
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   4. Diskuze členů FV - různé 

       

RNDr. Matýšek vznesl dotaz, zda mu bude nějak kompenzována dotace pro 
tenisový klub, kterou mu rada pro rok 2016 krátila bez udání důvodu. 
A.Peschlová : nedokážeme v tuto chvíli odpovědět, dotaz asi přímo na radu 
města 
Dr. Matýšek: k jakému datu se mají brát počty členů a soutěží, pokud by se 
dotační programy vyhlašovaly pro rok 2018 již v roce 2017 
A.Peschlová : informace budou upřesněny v rámci žádostí  
Ing. Kouřil : kdy budou programy a žádosti vyvěšeny na úřední desce 
Ing. Havlíčková: hned jak schválí rada města, dle programu nejdříve 3.2.2017 
Ing. Kouřil : jaké jsou způsobilé a nezpůsobilé výdaje 
Upřesnila Ing. Havlíčková, vše vyjmenováno v dotačním programu 

 
   

    5.   Závěr 
Jednání bylo ukončeno v 18.40. 
Zpracovala  a zapsala : Ing. Alexandra Peschlová 
V Šlapanicích 30.1.2017 
 

 
 
 
 
 
Ing. Alexandra Peschlová                                      p. Dagmar Heinzová 
zastupující předsedu výboru    ověřovatelka zápisu 

 
 

 
      
 
 

Vyhotovila : ing. Alexandra Peschlová 

Podpis 
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